

亮马河大厦招商部

产品名称	亮马河大厦招商部
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	6.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

产品详情

亮马河大厦是由一座四星级饭店和一座写字楼组成。位于朝阳区东三环北路8号。1990年开业。由北京市旅游公司和新加坡置业管理有限公司、香港新继企业有限公司合资兴建。北京亮马河大厦是一间的写字楼和酒店结合体，位于北京的商务文化区，1990年开业，2003年装修，距首都机场和市中心都仅有30分钟的车程，距火车站约45分钟车程。大厦邻近使馆区，绿树掩映，亮马河波光粼粼，令人心醉神迷，大厦靠近长城饭店，燕莎中心，希尔顿饭店，全国农业展览馆，京城大厦，昆仑饭店。

The Liangmahe Building is composed of a four star hotel and an office building. Located at No. 8 East Third Ring North Road, Chaoyang District. It opened in 1990. Jointly built by Beijing Tourism Company, Singapore Real Estate Management Co., Ltd., and Hong Kong Xinji Enterprise Co., Ltd. Beijing Liangmahe Building is a high-end office and hotel complex located in the famous business and cultural district of Beijing. It was opened in 1990 and renovated in 2003. It is only a 30 minute drive from the capital airport and the city center, and about 45 minutes from the train station. The building is adjacent to the embassy area, shaded by green trees, and the sparkling light of the Liangma River is mesmerizing. The building is located near the Great Wall Hotel, Yansha Center, Hilton Hotel, National Agricultural Exhibition Hall, Beijing Tower, and Kunlun Hotel.

亮马河大厦<http://www.liangmaheds.cn>